
2021 China Scholarship Council Recruitment

——Erasmus University Medical Center

Erasmus University Medical Center (Erasmus MC) located in Rotterdam
Netherlands is one of the prestigious medical schools in Europe, its affiliated
hospital is the largest of the eight university medical centers in the Netherlands. It

is a scientific research organization aiming to improve the understanding of
diseases and disorders and helps to predict, treat and prevent them. It is
consistently ranked in the world’s top 30th for both clinical medicine and

biomedical sciences.

According to the agreement reached between Erasmus MC and the China

Scholarship Council (CSC), Erasmus MC continues to accept doctoral students
studying full PhD degree funded by CSC in 2021. Erasmus MC provides an ideal
training platform for graduate students and young scholars who value their self-

development and wish to go abroad for scientific research and training.

Date 20 November, 2020 (Friday)

Time 16:00-17:00

Zoom ID: 64677191815      Password: 447106

Speakers • Dr. Raoul TAN 

Senior Advisor International Affairs

Research Development Office, Erasmus MC

• Dr. Zongye CAI

Former PhD student funded by CSC

Alumnus of  SJTUSM & Erasmus MC

Organizers Office of International Affairs, SJTUSM

Graduate Medical School, SJTUSM



2021年中国国家留学基金委奖学金项目
——荷兰伊拉斯姆斯医学中心

日期 2020年11月20日（星期五）

时间 16:00-17:00

会议室 Zoom账号: 64677191815      密码: 447106

演讲者 • Raoul TAN 博士
伊拉斯姆斯研究发展办公室
国际事务资深顾问

• Zongye CAI 博士
上海交通大学医学院与伊拉斯姆斯医学中心校友
中国国家留学基金委资助博士生

组织者 上海交通大学医学院国际交流处
上海交通大学医学院研究生院

伊拉斯姆斯医学中心坐落于荷兰鹿特丹市，是欧洲享誉盛名的医学院，是荷
兰国内八所医学中心中规模最大的。该医学中心是一所旨在推动理解人类疾
病，将疾病的诊断、治疗、预防融为一体的科学研究机构。近年来，中心的
临床医学与生物医学科学专业排名持续位列全球前三十名。

根据伊拉斯姆斯医学中心与中国国家留学基金委的协议，2021年中心将继续
录取获得中国国家留学基金委资助的中国籍博士研究生。伊拉斯姆斯医学中
心将为这些希望在国际科研环境中实现自我发展的中国学生们以及青年学者
们提供理想的培训平台。


